



正本

检测报告

TEST REPORT

No. J160219

样品名称

Name of Sample

噪声

委托单位

Name of Applicant

天津市唐盛金属制品有限公司

检测类别

Test Category

委托

国家建筑材料工业地质工程勘察研究院测试中心

China Industry Minerals & Rock Test Center

说 明

Notice

1. 本报告无中心“测试专用章”和骑缝章无效。

This test report is invalid without the seal.

2. 本报告无“编制、审核、批准”签字无效。

This test report is invalid without the signatures of related persons.

3. 本报告涂改、手写、部分复印无效。

This test report is invalid if erased, altered, handwritten or copied partially.

4. 复制本报告未加盖中心“测试专用章”无效。

The copy of the report is invalid without sealed again.

5. 对本报告若有异议，应于收到报告之日起十五日内向中心提出，逾期不予受理。

Different opinions about test report should be reported to the test center within 15 days from the date of receiving the test report, the overdue request will not be processed.

6. 委托人对其提供的检测样品和委托信息的真实性负责。委托检测结果仅证明样品所检测项目的符合性情况。

The test samples and commission information are provided and responsible by the applicant. Test results prove the items conformity of the samples only.

中心联系方式:

地址(Add): 北京市亦庄北京经济技术开发区同济南路 18 号 (测试楼)

*No.18, Tongji south Road, Beijing Economic-Technological
Development Area, Yizhuang, Beijing, China*

邮编(Post Cod): 100176

电话(Tel): 84916910 (物性), 84916339 (环境监测与化学分析), 84917637
(土工试验), (86-10)67802289 (办公室)

传真(Fax): (86-10)67802289

网址(Web): <http://www.im21.cn>

信箱(E-mail): test1155@163.com